
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

VII скликання 

 

П Р О Т О К О Л  

 

24 травня 2016 року                         м. Черкаси                                           № 6 

        
 

засідання постійної комісії      

обласної ради з питань  

регламенту, місцевого самоврядування,  

забезпечення  правопорядку  

та захисту прав людини 

 
 

Всього членів комісії  -   8 

 

ПРИСУТНІ  -  6: 

голова  постійної комісії    – Лошков О.Г. 

секретар постійної комісії – Маргарян А.Д.  

члени комісії: Братаніч В.А, Давиденко О.Г., Куліков С.С., Овчаренко М.С. 

 

ВІДСУТНІ  -  2:   

Галушко В.М., Ткаченко А.М. 

                                     

Присутні запрошені: список додається до протоколу (додаток 1) 

  

У роботі засідання взяли участь:  

голова обласної ради Вельбівець О.І.,; 

заступник голови Черкаської обласної державної адміністрації Березань Я.Г. 

(питання щодо ліквідації комунального підприємства "Агенство розвитку 

Черкащини"). 
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ПОРЯДОК  ДЕННИЙ:  

 

1. Про клопотання Смілянської районної ради щодо нагородження 

Почесною грамотою Верховної Ради України Латенка В.М.                             
Доповідають: 

Лошков  

Олександр Геннадійович  

- голова постійної комісії 

Грошев 

Володимир Володимирович 

 

- голова Смілянської районної ради 

2. Про клопотання Уманської районної ради щодо нагородження 

Почесною грамотою Верховної Ради України Коритника В.Д.   
Доповідають:   

Лошков  

Олександр Геннадійович  

- голова постійної комісії 

Супрунець 

Оксана Анатоліївна 

 

- голова Уманської районної ради 

3. Про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 №39-2/VI 

"Про обласну комплексну програму щодо медичного, соціального 

забезпечення, адаптації, психологічної реабілітації, професійної підготовки 

(перепідготовки) учасників антитерористичної операції на 2015-2017 роки"                     
Доповідає: 

Чикало 

Руслан Олександрович 

 

- директор Департаменту соціального 

захисту населення обласної державної 

адміністрації 

 

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015             № 

2-3/VII "Про обласний бюджет на 2016 рік"       
Доповідає: 

Кравченко 

Наталія Миколаївна 

 

- директор Департаменту фінансів  

обласної державної адміністрації 

5. Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на 2015-217 роки         
Доповідає: 

Карманнік  

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 

 

6. Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2016 рік    
Доповідає: 

Карманнік  

Роман Володимирович 

 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку обласної державної адміністрації 
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7. Про заяву голови ЧОГО "Досить нас дурити" щодо ошуканих 

владників кредитних спілок       
Доповідає:  

Лошков  

Олександр Геннадійович  

 

- голова постійної комісії 

8. Про доцільність розробки та прийняття законопроекту щодо 

відшкодування коштів по вкладам колишнім вкладникам кредитних спілок                  
Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович  

 

- голова постійної комісії 

9. Про звернення Громадської ради при УМВС України в Черкаській 

області 
Доповідає:  

Лошков  

Олександр Геннадійович  

 

- голова постійної комісії 

10. Про рішення Чорнобаївської районної ради від 08.04.2016 № 6-1/VII 

"Про стан дотримання законності на території району та роботу 

правоохоронних органів і органів місцевої влади по запобіганню та 

розслідуванню таких випадків"  
Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович  

 

- голова постійної комісії 

11. Про лист депутата обласної ради Бурсака О.В. щодо розгляду 

заяви директора ТОВ "Силует" Савченко Н.А. на засіданні постійної комісії 

обласної ради з питань регламенту, місцевого самоврядування, забезпечення 

правопорядку та захисту прав людини                                           
Доповідає: 

Лошков  

Олександр Геннадійович  

 

- голова постійної комісії 

12. Про внесення змін до рішення обласної ради від 04.03.04 № 15-16                  
Доповідає: 

Бреус 

Ольга Володимирівна 

- начальник організаційного відділу 

виконавчого апарату обласної ради 

 

13. Про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 

29.12.2006 № 7-2/V "Про затвердження Положення про порядок та умови 

надання обласною радою одноразової грошової допомоги" (із змінами від 

26.06.2009 №27-9/V)          
Доповідає:  

Лошков  

Олександр Геннадійович  

- голова постійної комісії 
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14. Про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради від 

19.02.2016 №3-7/VII            
Доповідає: 

Радченко 

Лариса Григорівна 

- начальник фінансово-господарського 

відділу, головний бухгалтер виконавчого 

апарату обласної ради 

Різне.   

 

Голосування за порядок денний: 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який поінформував про клопотання Смілянської 

районної ради щодо внесення Верховній Раді України подання про 

нагородження Почесною грамотою Верховної ради України заступника 

голови Смілянської районної ради Латенка В.М. Також коротко ознайомив 

членів комісії про зазначену в поданих документах інформацію. 

Подання Смілянської районної ради додається до протоколу     

(додаток 2). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Овчаренко М.С., який повідомив про порушення клопотання щодо 

нагородження Латенка В.М. Почесною грамотою Верховної ради України 

попереднім скликанням депутатів, але в результаті вивчення поданих 

докуменів воно не було підтримане профільною комісією. Вніс пропозицію 

щодо нагородження Латенка В.М. Грамотою Верховної ради України. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 3). 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
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2. СЛУХАЛИ:  

Супрунець О.А., яка представила членам комісії Полянецького 

сільського голову Уманського району Коритника В.Д., відносно якого 

районна рада порушує клопотання щодо нагородження Почесною грамотою 

Верховної ради України. Поінформувала про основні досягнення  

Коритника В.Д. 

Текст проекту рішення та подання Уманської районної ради додаються 

до протоколу  (додаток  4). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 5). 

 

"За" - 5 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 1. 

 

ВИСТУПИВ:  

Вельбівець О.І. звернувся з проханням включити до порядку денного і 

розглянути наступним питання щодо ліквідації комунального підприємства 

"Агенство розвитку Черкащини" та надати слово для інформування 

заступнику голови Черкаської обласної державної адміністрації       

Березаню Я.Г. 

 

Голосування  за пропозицію Вельбівця О.І.: 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

СЛУХАЛИ:  

Березаня Я.Г., який поінформував, що відповідно до Закону України 

"Про засади державної регіональної політики" обласні ради та державні 

адміністрації можуть засновувати агенції регіонального розвитку. На 

території області може бути створена лише одна агенція. Оскільки 

діяльність діючого комунального підприємства "Агентство розвитку 
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Черкащини Черкаської обласної ради" не виправдала очікувань щодо 

залучення інвестицій в область, обласна державна адміністрація вносить 

пропозицію щодо ліквідації зазначеного комунального підприємства. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 6). 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

3. СЛУХАЛИ:  

Чикала Р.О. про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 

№39-2/VI "Про обласну комплексну програму щодо медичного, соціального 

забезпечення, адаптації, психологічної реабілітації, професійної підготовки 

(перепідготовки) учасників антитерористичної операції на 2015-2017 роки". 

Наголосив, що основними проблемами учасників після повернення з зони 

АТО є: надання одноразової матеріальної допомоги, працевлаштування, 

санаторно-курортне лікування. 

Інформація додається до протоколу  (додаток  7). 

 

Тимошенка О.І., який поінформував про вирішення питань бійців 

Черкаським обласним центром допомоги учасникам АТО. 

 

В обговоренні взяли участь: Лошков О.Г., Вельбівець О.І.,         

Куліков С.С. 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 8). 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
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4. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н.М., яка поінформувала депутатів про основні зміни, що 

пропонуються до рішення обласної ради від 29.12.2015 №2-3/VII "Про 

обласний бюджет на 2016 рік"  

Текст проекту рішення додається до протоколу (додаток  9). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 10). 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який ознайомив з основними показниками виконання 

проектів регіонального розвитку у 2015 році, передбачених Планом 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на 2015-217 роки 

Текст звіту  додається до протоколу (додаток  11). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Лошков О.Г., який поцікавився причинами невиконаних заходів 

проекту, зокрема щодо встановлення межі водоохоронної зони і 

облаштування прибережної захисної смуги на Кременчуцькому 

водосховищі. 

 

В обговоренні взяли участь: Лошков О.Г., Вельбівець О.І.,   

Давиденко О.Г. 

Рішення не прийнято: висновок додається до протоколу (додаток 12). 

 

"За" - 0 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 4, "Не голосувало" - 2. 
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6. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В. про зміни, що пропонуються до Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області.  

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток  13). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Вельбівець О.І., який поцікавився гарантіями щодо впровадження 

розробленої концепції розміщення індустріальних парків на території 

області. 

Давиденко О.Г. висловився щодо недоцільності створювати 

індустріальні парки (нові підприємства) та утворювати управляючу 

компанію, потрібно відбудовувати та використосувати наявні в регіоні 

підприємства. 

 

Рішення не прийнято: висновок додається до протоколу (додаток 14). 

 

"За" - 3 , "Проти" -1 , "Утрималося" - 2, "Не голосувало" - 0. 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Лошков О.Г. про вимоги, що викладені в заяві голови ЧОГО "Досить 

нас дурити" Стадника В.В. щодо ошуканих владників кредитних спілок.   

Заява додається до протоколу (додаток  15). 

 

Стадник В.В. звернувся з проханням прийняти звернення обласної 

ради до семи народних депутатів України, обраних в одномандатних 

округах області, щодо  вирішення проблеми вкладників. 
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8. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г. про колективну заяву вкладників кредитних спілок. 

Заява додається до протоколу (додаток  16). 

 

Нестерову Л.А. про прийняття обласною радою звернення до 

Верховної Ради України щодо відшкодування коштів по вкладам колишнім 

вкладникам кредитних спілок. 

 

Лошков О.Г. запропонував підтримати підготовлений виконавчим 

апаратом Черкаської обласної ради проект звернення депутатів Черкаської 

обласної ради до Верховної Ради України щодо повернення вкладів членів 

кредитних спілок та вніс пропозицію зазначене звернення адресувати і до 

Кабінету Міністрів України. 

Проект рішення підготовлений виконавчим апаратом Черкаської 

обласної ради додається до протоколу (додаток  17). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 18). 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

9. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г. про звернення Громадської ради при УМВС України в 

Черкаській області від 30.03.2016. 

Лист додається до протоколу (додаток  19). 

 

Мороза І.Я., який звернувся з проханням підтримати т.в.о. начальника 

ГУНП в Черкаській області В. Пустовара та звернутися до Міністра 

внутрішніх справ України щодо справедливого розслідування справи. 

 

ВИСТУПИЛИ: Вельбівець О.І., Давиденко О.Г. 
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Лошков О.Г., який вніс пропозицію внести на розгляд обласної ради 

питання про звернення депутатів обласної ради до Міністра внутрішніх 

справ України  Авакова А.Б. та доручити юридичному відділу виконавчого 

апарату обласної ради підготувати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 20). 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г. про рішення Чорнобаївської районної ради від 

08.04.2016 №6-1/VII "Про стан дотримання законності на території району 

та роботу правоохоронних органів і органів місцевої влади по запобіганню 

та розслідуванню таких випадків" 

Рішення Чорнобаївської районної ради додається до протоколу 

(додаток  21). 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Звернення Чорнобаївської районної ради, схвалене рішенням  від 

08.04.2016 №6-1/VII, взяти до відома. 

2. Рекомендувати правоохоронним органам звертати особливу увагу 

на випадках рейдерських захоплень підприємств.  

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 
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11. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г. про лист депутата обласної ради Бурсака О.В. щодо 

розгляду на засіданні постійної комісії обласної ради з питань регламенту, 

місцевого самоврядування, забезпечення правопорядку та захисту прав 

людини заяви директора ТОВ "Силует" Савченко Н.А.   

Повідомив, що розгляд порушених заявницею питань, а саме: надання 

допомоги і правової оцінки діям щодо рейдерського захоплення                           

ТОВ "Силует", не відноситься до повноважень та функціональної 

спрямованості постійної комісії.  

Лист додається до протоколу (додаток  22). 

 

12. СЛУХАЛИ:  

Бреус О.В., яка ознайомила членів комісії з проектом рішення 

обласної ради "Про внесення змін до рішення обласної ради від 04.03.04     

№ 15-16". 

Текст проекту рішення додається до протоколу  (додаток  23). 

 

В обговоренні взяв участь Вельбівець О.І. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 24). 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

13. СЛУХАЛИ:  

Лошкова О.Г., який запропонував внести зміни до Положення про 

порядок та умови надання обласною радою одноразової грошової допомоги, 

затвердженого рішенням Черкаської обласної ради від 29.12.2006 № 7-2/V  

Додається до протоколу (додаток  25). 
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ВИСТУПИЛИ: 

Радченко Л.Г., яка пояснила, що наявність заяви від депутата для 

надання одноразової грошової допомоги громадянам є необхідною. 

 

В обговоренні взяли участь: Вельбівець О.І., Овчаренко М.С., 

Давиденко О.Г. 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 26). 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

14. СЛУХАЛИ:  

Радченко Л.Г. про внесення змін до рішення Черкаської обласної ради 

від 19.02.2016 №3-7/VI. 

Текст проекту рішення додається до протоколу  (додаток  27). 

 

ВИРІШИЛИ: висновок додається до протоколу (додаток 28). 

 

"За" - 6 , "Проти" -0 , "Утрималося" - 0, "Не голосувало" - 0. 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії      О. Лошков  

 

Секретар постійної комісії      А. Маргарян 


